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Protokół Nr VII / 19 

z VII sesji Rady Miejskiej w Ropczycach w dniu 6 marca 2019 r. 

 

Prowadzący obrady (otwieranie i zamykanie dyskusji nad poszczególnymi punktami porządku 

obrad, udzielanie głosu, przeprowadzanie głosowań, ogłaszanie wyników głosowań, 

wykonywanie innych czynności składających się na prowadzenie obrad): Przewodniczący 

Rady Miejskiej – p. Grzegorz Bielatowicz. 

Czas trwania sesji: ok. 14.10 – 16.00. 

 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Ropczycach, sala konferencyjna. 

Przebieg obrad, streszczenia przemówień i dyskusji: 

 

1. 

Przewodniczący Rady – Otworzył 7 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach. Na podstawie listy 

obecności radnych stwierdził prawomocność obrad.  

Przypomniał, że obrady Rady Miejskiej w Ropczycach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Uczestnicząc w sesji rady miejskiej wyrażacie państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl przepisów 

Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego w sprawie ogólnego rozporządzenia o ochronie 

danych osobowych tzw. RODO. 

 

2. 

Przewodniczący Rady złożył wniosek o zmianę w porządku obrad na dzisiejszej sesji:  

w punkcie 4.7. przyjęcie autokorekty do projektu w szczególności w kwestiach rachunkowych, 

które były analizowane przez Komisję Rewizyjną. Jako punkt 4.8 wprowadzenie projektu 

uchwały w sprawie akceptacji członka do Ropczyckiej Rady Seniorów. Jest to osoba wskazana 

przez przewodniczącego rady oraz akceptację rady miejskiej.  

Zapytał czy są inne wnioski. Nie zgłoszono innych wniosków dotyczących zmian do porządku 

obrad. 

 

Zmiany do porządku obrad zostały wprowadzone przy: za - 20, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0.  

Porządek obrad w całości został przyjęty: za – 20, przeciw - 0, wstrzymujących  się – 0. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z 6 sesji.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach:  

1) przejęcia od Powiatu Ropczycko - Sędziszowskiego zadania zarządzania drogami 

powiatowymi  
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2) uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Ropczyce  

3) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Ropczyce  

4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ropczycach  

5) zatwierdzenia do realizacji oraz zabezpieczenia wkładu własnego do projektu pt.: 

"Przedszkole na dobry start" złożonego w ramach konkursu nr RPPK.09.01.00-IP.01-18-

024/18 RPO WP na lata 2014-2020 Działanie nr 9.1  

6) przyjęcia "Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Lubzina"  

7) zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2019 rok 

8) akceptacji członka do Ropczyckiej Rady Seniorów.  

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych - złożonych na początek kadencji.  

7. Sprawy różne.  

8. Zamknięcie sesji. 

 

3. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z 6 sesji Rady Miejskiej  

w Ropczycach. Nie zgłoszono uwag. 

Protokół z 6 sesji został przyjęty, przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

4. 

4.1 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Ropczycko - 

Sędziszowskiego zadania zarządzania drogami powiatowymi – Kierownik Referatu Dróg, 

Gospodarki Mieszkaniowej i Gospodarowania Odpadami – p. Józef Drozd. 

Przedłożony projekt uchwały dotyczy przejęcia od Powiatu Ropczycko-Sędziszowskiego 

zarządzania drogami powiatowymi. Projekty chodników przy drogach powiatowych są  

w końcowym etapie i żeby zamknąć te projekty konieczne jest złożenie zgłoszenia rozpoczęcia 

robót do starostwa bądź decyzji o złożeniu wniosku ze ZRID. Dotyczy to ul. Leśnej, 

Wyszyńskiego, Ogrodniczej, drogi Gnojnica – Broniszów oraz drogi Niedźwiada przez wieś. 

Po uzyskaniu uchwały zostanie skierowane pismo do rady powiatu, która podejmie stosowną 

uchwałę w celu przejęcia w zarządzanie dróg powiatowych. Część dokumentacyjna będzie 

zakończona i czekać będzie na lepsze czasy finansowe.  

 

Radny p. Zenon Charchut – przewodniczący Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego poinformował o pozytywnej opinii ww. Komisji z dnia 5 marca 2019 r. 

odnośnie omawianego projektu uchwały. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie przejęcia od Powiatu Ropczycko - 

Sędziszowskiego zadania zarządzania drogami powiatowymi przy: za – 20 głosów, przeciw – 

0, wstrzymujących się - 0. 



3 
 

 

4.2 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ropczyce – Kierownik Referatu Dróg, Gospodarki 

Mieszkaniowej i Gospodarowania Odpadami – p. Józef Drozd. 

Projekt dotyczy uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

gminy Ropczyce. Na sesji lipcowej ubiegłego roku została podjęta uchwała zatwierdzająca ten 

regulamin. Zgodnie z wymogami regulamin ten został przedłożony do zaopiniowania 

Dyrektorowi Regionalnemu Zarządu Gospodarki Wodnej Przedsiębiorstwo Państwowe Wody 

Polskie czyli dawny Podkarpacki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych. Przedsiębiorstwo 

Wody Polskie miało pewne uwagi, sugestie, które zostały uwzględnione w tym regulaminie. 

 

Radny p. Zenon Charchut – przewodniczący Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego poinformował, że na wczorajszym posiedzeniu Komisji ww. projekt otrzymał 

opinię pozytywną. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ropczyce przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

Przewodnicząc Rady ogłosił przerwę w obradach ze względów technicznych. Poinformował, 

że przerwa jest spowodowana tym, że są problemy z transmisją obrad sesji. 

Przerwa w obradach – 15 minut. 

Przewodnicząc Rady wznowił obrady po przerwie. Poinformował, że obrady są nagrywane, nie 

są transmitowane na żywo ze względu na problemy techniczne ale będą udostępnione zaraz po 

sesji. 

 

4.3 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ropczyce – 

Kierownik Referatu Dróg, Gospodarki Mieszkaniowej i Gospodarowania Odpadami – p. Józef 

Drozd. 

Celem programu jest przeciwdziałanie bezdomności zwierząt domowych (psy, koty), 

zapewnienie zwierzętom prawidłowej opieki, ograniczenie populacji zwierząt bezdomnych 

wolno żyjących poprzez ich sterylizację. Określone są też środki co do wysokości na 

wymienione rzeczy. W przypadku wystąpienia na terenie gminy Ropczyce bezdomności 

zwierząt domowych lub gospodarskich gmina z urzędu podejmuje działania interwencyjne 

odnośnie bezdomnych zwierząt odłowionych na terenie gminy Ropczyce, które zostają 

umieszczone w schronisku dla zwierząt „Przytul psiaka”. Jest to coroczna uchwała. Szczegóły 

są w załączniku do uchwały. 
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Radny p. Bogdan Madeja – Przewodniczący Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska  

i bezpieczeństwa przeciwpowodziowego poinformował o pozytywnej opinii ww. Komisji  

z posiedzenia w dniu 1 marca 2019 r. odnośnie projektu uchwały 4.3. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ropczyce przy: za – 

20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.4 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Ropczycach – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – p. Stanisław Marć. 

Jak wynika z uzasadnienia do projektu uchwały rada miejska zatwierdza uchwalony przez 

Komisję Rewizyjną projekt rocznego planu pracy. Komisja plan pracy uchwaliła na 

posiedzeniu w dniu 30 stycznia, dziś czyli na najbliższej sesji przedkładamy plan pracy pod 

obrady Wysokiej Radzie. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ropczycach przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących 

się - 0. 

 

4.5 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji oraz zabezpieczenia 

wkładu własnego do projektu pt.: "Przedszkole na dobry start" złożonego w ramach konkursu 

nr RPPK.09.01.00-IP.01-18-024/18 RPO WP na lata 2014-2020 Działanie nr 9.1 – Dyrektor 

Zespołu Obsługi Jednostek Oświatowych – p. Stanisław Mazur. 

Proponowana uchwała dotyczy zatwierdzenia i przyjęcia do realizacji projektu pt. „Przedszkole 

na dobry start” złożonego w ramach konkursu Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020 Działanie 9.1.. Całkowita wartość projektu  

w latach 2019-2020 wynosi 374 906,12 zł, w tym kwota dofinansowania ze środków Unii 

Europejskiej wynosi 318 670,20 zł tj. 85% całkowitej wartości projektu. W celu realizacji 

projektu gmina Ropczyce zobowiązuje się do wniesienia wkładu własnego w formie pieniężnej 

w kwocie 56 235, 92 zł. Źródłem pokrycia wkładu własnego będą dochody własne gminy  

z  tytułu podatku od nieruchomości od osób fizycznych. Deklaruje się zapewnienie w budżetach 

na przyszłe lata środków na realizację projektu. Projekt ten będzie realizowany w okresie od 1 

czerwca 2019 roku do 31 sierpnia 2020 roku na terenie Szkoły Podstawowej w Brzezówce. Dla 

zachowania ciągłości po zakończeniu projektu unijnego funkcjonowanie oddziału 

przedszkolnego powinno trwać minimum 2 lata. Realizacja projektu będzie od 1 czerwca 

dlatego, że potrzebny jest wcześniejszy okres na wyposażenie oddziału w meble i pomoce 

dydaktyczne na które zaplanowano kwotę 70 000 zł. Obecnie podobne oddziały przedszkolne, 

unijne funkcjonują w przedszkolu w Lubzinie, w Szkole Podstawowej w Niedźwiadzie Górnej, 

jak również w Szkole Podstawowej w Małej. 
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Radny p. Stanisław Marć – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji Rewizyjnej z posiedzenia w dniu 5 marca 2019 r. dotyczącej projektu uchwały 

4.5. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zatwierdzenia do realizacji oraz 

zabezpieczenia wkładu własnego do projektu pt.: "Przedszkole na dobry start" złożonego  

w ramach konkursu nr RPPK.09.01.00-IP.01-18-024/18 RPO WP na lata 2014-2020 Działanie 

nr 9.1  przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.6 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Lubzina" - Kierownik Referatu Programów Pomocowych i Zamówień Publicznych –  

p. Mariusz Wośko. 

Projekt uchwały dotyczy przyjęcia sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Lubzina. Sołecka Strategia 

Rozwoju Wsi Lubzina jest niezbędnym załącznikiem do planowanego do złożenia w terminie 

do 8 marca br. wniosku w ramach Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2017 – 2020. 

Dokument ten został przygotowany przez Grupę Odnowy Wsi, która wcześniej uczestniczyła 

w warsztatach planowania w procesie odnowy wsi zorganizowanych przez Urząd 

Marszałkowski. Na opracowany dokument składa się analiza zasobów i potencjału wsi, analiza 

SWOT, wizja oraz program i plan odnowy wsi zawierający różnorakie projekty  

i przedsięwzięcia w perspektywie kilku lub kilkunastu lat. W ramach składanego wniosku  

o dofinansowanie Grupa Odnowy Wsi wskazała na projekt dotyczący zakupu wyposażenia 

komory chłodniczej dla budynku OSP. Strategia stanowi załącznik do przedmiotowej uchwały. 

 

Radny p. Bogdan Madeja – Przewodniczący Komisji ds. rolnictwa, ochrony środowiska  

i bezpieczeństwa przeciwpowodziowego poinformował o pozytywnej opinii ww. Komisji  

z posiedzenia w dniu 1 marca 2019 r. odnośnie projektu uchwały 4.6. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie przyjęcia "Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Lubzina" przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.7 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2019 

rok  - Skarbnik Gminy – pani Beata Malec. 

Projekt dotyczy zmian w budżecie gminy Ropczyce na 2019 rok, łącznie z autopoprawką, która 

została państwu przedstawiona. W projekcie uchwały zwiększa się dochody budżetu o kwotę 

237 345 zł. Na zwiększenie dochodów wpływają m.in. kwoty: 138 170 zł jako kwota 

powierzonego grantu w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020, 

która dotyczy realizacji projektu pn. „Kompetencje cyfrowe mieszkańców gminy Ropczyce 

kluczem do sukcesu”. Jest to całkowita wartość projektu, udział gminy stanowi 0 zł. Projekt ma 

być realizowany do końca stycznia 2020 roku. W ramach tego projektu będą przeprowadzane 

szkolenia informatyczne dla grupy mieszkańców z gminy Ropczyce. Zwiększenie kwoty 3 500 
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zł jako darowizna dla Szkoły Podstawowej w Niedźwiadzie Górnej, która zostanie 

przeznaczona na zakup wyposażenia dla tej szkoły. Kwota 74 600 zł jest to kwota  

dofinansowania ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na Otwarte Strefy 

Aktywności OSA przez edycję 2018. Chodzi o budowaną OSA na osiedlu Północ. Kwota 

zostanie poniesiona na podstawie podpisanego aneksu, który przenosi te środki z 2018 roku na 

2019 rok. Po stronie zmniejszeń jest kwota 145 627 zł jako zmniejszenie subwencji oświatowej 

ogólnej zgodnie z informacją ministerstwa finansów jaką gmina otrzymała w związku z podjętą 

już ustawą budżetową na 2019 rok. W związku z tym zmniejszeniem dokonano zmniejszenia 

wolnych środków w poszczególnych placówkach oświatowych. Chodzi tutaj o dodatkowe 

wynagrodzenie i uzupełniający dodatek, który zostanie wypłacony nauczycielom w 2019 roku, 

tego dotyczy także autopoprawka. Tabela nr 1 i tabela nr 2 przedstawia w poszczególnych 

paragrafach klasyfikacji budżetowej zwiększenia i zmniejszenia, które zostały przedstawione 

w poszczególnych kwotach. Również projekt uchwały dokonuje przeniesienia poszczególnych 

paragrafów o kwotę 100 375 zł. Przesunięcia dotyczą przede wszystkim zabezpieczenia  

w działalności urzędu miejskiego kwoty na opłaty należności na rzecz Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa z przesunięć paragrafu urzędu miejskiego oraz kwota 6 500 zł 

przeniesienie w ramach Zespołu Szkół nr 5 w Ropczycach zakup rzeczowy z przedszkola na 

świetlice szkolne w ramach realizacji zadań statutowych. 

 

Radny p. Stanisław Marć – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej projektu uchwały 4.7. 

 

Radny p. Arkadiusz Kutkowski mówił, że w tabeli nr 1 w załączniku jest, że zwiększa się 

wydatki w roku 2018. Pytał czy to jest błąd pisarski. 

Pani Beata Malec poinformowała o błędzie pisarskim w punkcie 4 i 5 - zwiększenia wydatków 

budżetu na 2019 rok i zmniejszenia wydatków na 2019. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 

2019 rok przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.8 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie akceptacji członka do Ropczyckiej Rady 

Seniorów - Przewodniczący Rady – p. Grzegorz Bielatowicz. 

Wypełniając dyspozycje uchwały rady dotyczące Ropczyckiej Rady Seniorów, która 

upoważnia przewodniczącego rady do zgłoszenia kandydata do jej składu zgłosił kandydaturę 

pani Marii Bojarskiej, która wyraziła zgodę na kandydowanie do Ropczyckiej Rady Seniorów. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie akceptacji członka do Ropczyckiej Rady 

Seniorów przy: za – 19 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 1. 
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7. 

Przewodniczący Rady przekazał informacje, które wpłynęły na adres Przewodniczącego Rady 

Miejskiej: sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Ropczyce za 2018 rok, 

informacja z referatu dróg dotycząca oznakowania drogi Gnojnica-Broniszów, informacja 

Zarządu Związku Nauczycielstwa Polskiego w Ropczycach o wejściu w spór zbiorowy ze 

szkołami i przedszkolami dla których organem prowadzącym jest miasto i gmina Ropczyce. 

 

Radny p. Andrzej Rachwał - chciałbym pochwalić ochotnicze straże pożarne i poinformować, 

że zarząd gminny wraz z centrum sportu zorganizował turniej halowy piłki nożnej drużyn OSP. 

Chciałem podziękować panu dyrektorowi i jego współpracownikom, którzy przyczynili się do 

tego, że ten turniej mógł się odbyć, jak również pracownikom naszej gminy oraz tym, którzy 

zorganizowali to pod kątem zbiórki. Był to turniej charytatywny z przeznaczeniem na leczenie 

dla naszego druha. Chciałem podziękować panu burmistrzowi za objęcie honorowym 

patronatem tego turnieju, jak również wszystkim uczestnikom i wszystkim gościom, którzy 

przyszli. Łącznie do puszek poprzez fundację zebraliśmy ponad 6 000 zł, za co serdecznie 

wszystkim jeszcze raz dziękuję. Na pewno mogę już powiedzieć, że zarząd łącznie z centrum 

sportu i rekreacji będzie 30 marca organizował turniej siatkówki, również turniej drużyn OSP. 

Chciałbym poprosić wszystkich radnych, którzy są z poszczególnych sołectw, żeby 

dopilnowali druhów strażaków, żeby zorganizowali się w drużyny. 30 marca od godziny 10 do 

14 mamy zarezerwowaną halę, chcemy zorganizować ten turniej, też prawdopodobnie 

zorganizujemy go jako charytatywny. Mamy już taki jeden wstępny cel na który będziemy 

zbierać pieniądze poprzez fundację, będziemy chcieli wspomóc Ropczycankę odnośnie zakupu 

pompy cukrzycowej. Jest to cel bardzo wzniosły i potrzebny w naszym społeczeństwie.  

Jeszcze jedna prośba, jeżeli można by było rozpatrzeć możliwość założenia, to jest już z komisji 

ładu i porządku publicznego oświetlenia dodatkowego o które co roku prawie wnoszę. Tym 

razem chciałbym prosić o przejście do szkoły za mostem w obrębie ulicy Wyspiańskiego. Do 

tej pory mamy oświetlone przejścia i trzeba przyznać, że bezpieczeństwo naprawdę bardzo się 

poprawiło. Od tej pory, kiedy przejścia są dodatkowo oświetlane, szczególnie po zmroku, kiedy 

światła uliczne jeszcze się nie świecą, nie było jeszcze ani jednego wypadku na przejściach  

a przypomnę, że wcześniej zdarzały się niestety wypadki śmiertelne. Dlatego bardzo bym prosił 

o wzięcie pod rozwagę możliwości zainstalowania tego oświetlenia nad przejściem.  

 

Radny p. Arkadiusz Kutkowski - cieszą informacje, że przybywa parkingów, terenu 

zagospodarowanego, mam tutaj na myśli przykład osiedla za Witosem,  Mehoffera. Troszkę 

mnie zaskakuje i smuci rozwiązanie problemu z odprowadzeniem wody opadowej. Przybywa 

terenów zagospodarowanych, z każdym dniem będzie przybywało utwardzonych terenów, 

gdzie nastąpi spływ bardzo szybki wody opadowej natomiast nie ma prac, nie wiem czy są 

projekty odprowadzenia wody do rzeki Wielopolki. Drugi temat właśnie pan burmistrz 

powiedział, że oddano kolejny parking. Z tego parkingu też musi gdzieś być woda 

odprowadzona i odprowadzana jest na teren szczere pola, na pola, na działki, które patrząc na 

krajobraz mogą stanowić wyjątkowe miejsce dla spędzenia odpoczynku, rekreacji, turystyki. 
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W związku z tym mam prośbę o rozpatrzenie, opracowanie, aby wodę z basenu, która 

codziennie się wydostaje, wodę z parkingów czy kościelnego, czy teraz nowego odprowadzić 

małym rowem do rowu, który jest przy Wyszyńskiego. Dalszym etapem odprowadzenie z tych 

rowów od Wyszyńskiego do Wielopolki. Te rowy powstawały 10-20 lat temu,  były pod inny 

teren przygotowane niż teraz, mam tu na myśli rów na Witosa, rów od przychodni do 

Wielopolki. Za 2-3 miesiące będziemy przeżywać rocznicę pamiętnej powodzi. Pytał czy 

będzie zorganizowane jakieś spotkanie, narada może sesja specjalna poświęcona temu 

tematowi. 

 

Radny p. Jan Rydzik – w swoim imieniu i w imieniu mieszkańców osiedla na górce chciałem 

panu podziękować za modernizację, za wybudowanie parkingu przy ul. Siewierskiego przy 

parafii Św. Barbary. Mieszkańcy i przyjezdni, którzy uczestniczą w różnych uroczystościach 

są zadowoleni, że taki parking powstał bo jest gdzie zaparkować. Jeszcze mam prośbę  

i zapewnienie pana burmistrza o modernizacji przy ul. Siewierskiego chodnika, żeby w tym 

roku może udało się zrobić a także zatoczkę przy Szkole Podstawowej nr 5 potrzebną ze 

względów bezpieczeństwa. Bardzo bym prosił, żeby ta obietnica została zrealizowana.  

 

Radny p. Michał Przystaś - jeżeli doszłoby do zbiórki na ten szczytny cel mieszkanki naszego 

osiedla, które reprezentujemy razem z wiceprzewodniczącą Maria Golenia dołożymy 

wszelkich starań, aby wspomóc i z góry dziękuję w imieniu swoim też po części bo jestem 

organizatorem zbiórki na Pomagam.pl, ale przede wszystkim w imieniu Karoliny.  

 

8. 

Przewodniczący Rady zamknął 7 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach.  

 

Protokolanci:  

Elżbieta Klimek inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich,  

Bernadeta Cholewa inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


